

中国高科集团股份有限公司 2023年第三季度报告

本公司董事会及全体董事保证本公告不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏,并对其内容的真实性、准确性和完整性承担法律责任。

Table with financial data for Q3 2023, including revenue, profit, and other metrics. Columns include item, current period, previous period, and change.

注:本报告期指本季度初至本季度末3个月期间,下同。

Table with non-recurring items and their impact on profit, including government subsidies and other income.

被公开发行证券的公司信息披露解释公告第1号——非经常性损益

项目非经常性损益项目的具体情况 (一)非经常性损益 (二)主要会计数据、财务指标发生变动的情况、原因

Table showing non-recurring gains and losses, such as asset disposal gains and government subsidies.

普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表

Table with 4 columns: shareholder name, shares, percentage, and remarks.

Table listing the top 10 shareholders of the company.

2023年1-9月 合并现金流量表

Cash flow statement table for the first 9 months of 2023, showing operating, investing, and financing activities.

Table showing the number of shareholders and the number of shares held by the top 10 shareholders.

其他重要信息

需披露投资者关注的关于公司报告期经营情况的其他重要信息

中国高科集团股份有限公司 2023年第三季度报告

本公司董事会及全体董事保证本公告不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏,并对其内容的真实性、准确性和完整性承担法律责任。

Table with financial data for Q3 2023, including revenue, profit, and other metrics.

注:本报告期指本季度初至本季度末3个月期间,下同。

Table with non-recurring items and their impact on profit, including government subsidies and other income.

被公开发行证券的公司信息披露解释公告第1号——非经常性损益

项目非经常性损益项目的具体情况 (一)非经常性损益 (二)主要会计数据、财务指标发生变动的情况、原因

Table showing non-recurring gains and losses, such as asset disposal gains and government subsidies.

普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表

Table with 4 columns: shareholder name, shares, percentage, and remarks.

Table listing the top 10 shareholders of the company.

2023年1-9月 合并现金流量表

Cash flow statement table for the first 9 months of 2023, showing operating, investing, and financing activities.

Table showing the number of shareholders and the number of shares held by the top 10 shareholders.

其他重要信息

需披露投资者关注的关于公司报告期经营情况的其他重要信息

中国高科集团股份有限公司 2023年第三季度报告

本公司董事会及全体董事保证本公告不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏,并对其内容的真实性、准确性和完整性承担法律责任。

Table with financial data for Q3 2023, including revenue, profit, and other metrics.

注:本报告期指本季度初至本季度末3个月期间,下同。

Table with non-recurring items and their impact on profit, including government subsidies and other income.

被公开发行证券的公司信息披露解释公告第1号——非经常性损益

项目非经常性损益项目的具体情况 (一)非经常性损益 (二)主要会计数据、财务指标发生变动的情况、原因

Table showing non-recurring gains and losses, such as asset disposal gains and government subsidies.

普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表

Table with 4 columns: shareholder name, shares, percentage, and remarks.

Table listing the top 10 shareholders of the company.

2023年1-9月 合并现金流量表

Cash flow statement table for the first 9 months of 2023, showing operating, investing, and financing activities.

Table showing the number of shareholders and the number of shares held by the top 10 shareholders.

其他重要信息

需披露投资者关注的关于公司报告期经营情况的其他重要信息

中国高科集团股份有限公司 2023年第三季度报告

本公司董事会及全体董事保证本公告不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏,并对其内容的真实性、准确性和完整性承担法律责任。

Table with financial data for Q3 2023, including revenue, profit, and other metrics.

注:本报告期指本季度初至本季度末3个月期间,下同。

Table with non-recurring items and their impact on profit, including government subsidies and other income.

被公开发行证券的公司信息披露解释公告第1号——非经常性损益

项目非经常性损益项目的具体情况 (一)非经常性损益 (二)主要会计数据、财务指标发生变动的情况、原因

Table showing non-recurring gains and losses, such as asset disposal gains and government subsidies.

普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表

Table with 4 columns: shareholder name, shares, percentage, and remarks.

Table listing the top 10 shareholders of the company.

2023年1-9月 合并现金流量表

Cash flow statement table for the first 9 months of 2023, showing operating, investing, and financing activities.

Table showing the number of shareholders and the number of shares held by the top 10 shareholders.

其他重要信息

需披露投资者关注的关于公司报告期经营情况的其他重要信息

需披露投资者关注的关于公司报告期经营情况的其他重要信息